
 

 

Veřejný zápis ze schůze výboru ČSO ze dne 9. 3. 2020 

Praha, Na Bělidle 34 

Přítomní členové výboru: Bělka, Fejfar, Flousek, Kaminiecká, Kodet, Koleček, Pospíšil, Pudil. 

Omluven: Kubelka 

Za kancelář: Vermouzek, Klvaňová, Hošková. Za pobočky: Čamlík, Molitor, Petro, Ševčíková. 

Výbor elektronickým hlasováním rozhodl o záměru prodat nevyužívanou nemovitost v Radíči a také 
o došlých žádostech na Malé členské granty. 

Výbor projednal plán práce a rozpočet na rok 2020. Po zapracování připomínek budou schváleny 
elektronickým hlasováním. 

Pospíšil a Kodet dojednají parametry ochranných zón kolem hnízd dravců přijatelné pro celou 
republiku (všechna výšková pásma). 

Byla projednána lesnická problematika ve vztahu k ptákům a jejich ochraně (připomínky k novému 
zákonu o lesích, možnosti alternativního hospodaření. 

Monitoring Ptačích oblastí, ve kterých ČSO vyhrála výběrové řízení, organizuje O. Volf, postupně se 
domlouvá s lidmi v regionech. 

Výbor vzal na vědomí informace o rezervacích. Na Josefovských loukách se stále připravuje dovoz 
praturů, komplikují to podmínky určené Krajskou veterinární správou. Na Mnišských loukách je 
vykoupen první malý pozemek, v jednání jsou další. Na Kosteliskách jsou vykoupené další pozemky 
do vlastnictví Entomologického ústavu, o dalších výkupech se jedná. Na Malé Lipové je zažádáno o 
převod klíčových pozemků od města. 

Výbor rozhodl, že se ČSO pokusí vykoupit pozemky (ornou půdu) nabídnuté za výhodných 
podmínek. Nákup je možné financovat z peněz od paní Venzarové. Takovéto pozemky budou 
určeny ke směně nebo získání pozemků v ornitologických rezervacích. 

Výbor ČSO ustanovil pracovní skupinu ve složení Bělka, Molitor, Pudil, Vermouzek s cílem oslovit 
více mladé lidi. Pokusí se využít i zkušenosti neformálních skupin Fridays for Future a Extinction 
Rebelion.   

Výbor vzal na vědomí personální změny v kanceláři. J. Kloučková odchází ke konci března, náhrada 
na zajištění eshopu se zatím hledá. Od dubna nastupuje Marian Koreček jako ekonom a Irena 
Seibertová na částečný úvazek na pozici druhé fundraiserky.  

Výbor ČSO byl požádán o založení názvoslovné komise. Je třeba navrhnout status a organizační 
řád.  

Výbor vzal na vědomí dobrou zprávu, že Euromonitoring má zajištěné financování zakázkou od 
Evropské komise na další 3 roky (2020—2022). 


